
  O B E C  V Y D R N Í K, 059 14 Vydrník č.55        
______________________________________________________________________________ 

 

číslo:  6/2023                                                                                  Vo Vydrníku 17.7.2023 

 

                                                   

Z Á P I S N I C A 
 

napísaná v priebehu 6. riadneho / mimoriadneho  zasadnutia  Obecného zastupiteľstva 

vo Vydrníku,  konaného dňa  17. júla 2023 v zasadačke Obecného úradu vo Vydrníku. 

 

P r í t o m n í  :  

      

Maroš Kroščen– starosta obce 

Poslanci Obecného zastupiteľstva:  1. Martin Barabas 

                                               2. Daniel Žiga 

                                               3. Marián Žiga 

                                               4. Miroslav Žiga 

                                               5. Miloš Stančák 

                                               6. Peter Žiga  

 

Neprítomní-ospravedlnení: . Ing. Božena Dická 

                                                      Dušan Žiga 

                                                      Stanislav Kroščen 

                                     

Ďalší prítomní :   Zuzana Pitoňáková – zamestnankyňa obce,  

                            Ing.  Matfiak- kontrolór obce 

Verejnosť:           podľa prezenčnej listiny 

 

Predsedajúci oznámil, že Obecné zastupiteľstvo bolo zvolané v mimoriadnom termíne. 

Všetci poslanci Obecného zastupiteľstva vo Vydrníku boli na toto písomne a včas pozvaní. 

Ďalej konštatuje,  že je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov, teda zasadanie Obecného 

zastupiteľstva vo Vydrníku je v zmysle §2 odst.2 zákona NR SR č.369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov uznášania schopné. 

 
 

P R O G R A M : 

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Správa o činnosti OcÚ 

5. Schválenie zámeru obce zapojenia sa do výzvy MOaPS 

6. Informácia k VO na dodávateľa – multifunkčné ihrisko 

7. Rozpočtové opatrenie č.3 

8. Schválenie nákupu multifunkčného traktora 



9. Záver 

 

K bodu 1  - Otvorenie, schválenie programu rokovania 

 

Rokovanie začalo o 11:02. Starosta zasadnutie otvoril a prečítal program rokovania, následne 

sa poslancov opýtal či chcú niečo doplniť do programu. 

Prihlásil sa poslanec Daniel Žiga a doplnil bod programu „ROM FEST“ , následne poslanec 

Barabas požiadal o výmenu bodu 7 a 8. Poslanec Peter Žiga pridal bod odmeny poslancom, 

poslanec Miroslav Žiga doplnil bod programu o osadenie spomaľovača v rómskej osade, 

poslanec Daniel Žiga doplnil bod o vyjadrenie sa k prenájmu Obecného domu. Starosta 

následne prečítal doplnený programu rokovania:    

9.  RÓM FEST 

10. Odmena poslancov - návrh 

11. Spomaľovací prah v časti rómska osada 

12. Prenájom Obecného domu 

 

Doplnený  program rokovania: 

  

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Správa o činnosti OcÚ 

5. Schválenie zámeru obce zapojenia sa do výzvy MOaPS 

6. Informácia k VO na dodávateľa – multifunkčné ihrisko 

7. Rozpočtové opatrenie č.3 

8. Schválenie nákupu multifunkčného traktora 

9. RÓM FEST 

10. Odmena poslancov - návrh 

11. Spomaľovací prah v časti rómska osada 

12. Prenájom Obecného domu 

13. Záver 

 

 

Prijaté uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník  schvaľuje doplnený program rokovania. 

 

Hlasovanie: 

 Daniel 

Žiga 

Dická 

Božena 

Marián 

Žiga 

Miroslav 

Žiga 

Miloš 

Stančák  

Dušan 

Žiga 

Stanislav 

Kroščen  

Peter 

Žiga 

Martin 

Barabas 

Za: /    /     /     /            /      / 

Proti:          

Zdržal sa:          

Neprítomní:     /            /      /   

Nehlasoval:          

 

 

K bodu 2  - Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

  

Za člena navrhovej komisie bol navrhnutý poslanec Miroslav Žiga a za overovateľov 

zápisnice boli určení  Martin Barabas, Miloš Stančák, Peter Žiga. Za zapisovateľku bola 



určená Pitoňáková Z. 

 

Prijaté uznesenie: 

  Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník 

1. schvaľuje  členov návrhovej komisie v zložení: Miroslav Žiga 

 

2. berie na vedomie  

    a) určenie zapisovateľky: Pitoňáková Z.  

    b) overovateľov zápisnice v zložení : Martin Barabas, Miloš Stančák, Peter Žiga 

 

Hlasovanie: 

 Daniel 

Žiga 

Dická 

Božena 

Marián 

Žiga 

Miroslav 

Žiga 

Miloš 

Stančák  

Dušan 

Žiga 

Stanislav 

Kroščen  

Peter 

Žiga 

Martin 

Barabas 

Za: /      /      /     /              /      / 

Proti:          

Zdržal sa:          

Neprítomní:     /             /     /   

Nehlasoval:          

 

 

K bodu 3 – Kontrola plnenia uznesení   

 

Starosta prečítal znenie bodu 3 a otvoril diskusiu. Poslanec Barabas sa opýtal, či sa plnia už 

prijaté uznesenia napr. označenie zastávok na čo starosta odpovedal, že na označení zastávok 

sa pracuje, v riešení sú retardéry a čo sa týka námestia, projektant prisľúbil, že príde 

v priebehu týždňa nakoľko bol chorý k tomuto stretnutiu budú prizvaní aj poslanci. Poslanec 

Barabas sa pýtal, ako obec postúpila s nájomnými zmluvami bytu a domu č98. Starosta 

odpovedal, že nájomné zmluvy sú už zverejnené. Prihlásila sa prítomná p. Bajtošová 

pripomenula poslancom, že v marci uznesením č.37/2023  bolo schválené začatie výberového 

konania a začatie s prácami. Starosta povedal, že má pokračovať v práci p. Bizoňa a vybrať 

výberovým konaním zhotoviteľa. Pani Bajtošová povedala, že uznesením č.37/2023 bolo 

schválené, že sa malo začať s výberovým konaním  na realizáciu námestia a začať s prácami, 

aby si to poslanci prečítali. Starosta sa opýtal p. Bajtošovej, že áno mali začať, ale s akými 

prácami keď nebolo nič urobené ani projektová dokumentácia. Vyzval poslanca Barabasa či 

vie k tomu niečo povedať. Poslanec Barabas povedal, že projektant p. Imrich na obci bol, ale 

že projekt nespracoval urobí ho následne, ak ho obec o to požiada no zatiaľ projekt nieje. Na 

čo prítomný p. Bizoň povedal, že kompletná projektová dokumentácia je uložená na obci aby 

si starosta urobil poriadok v dokumentácii ktorú prevzal pri odovzdávaní funkcie. Poslanec 

Barabas povedal, že sám projektant p. Imrich tvrdí, že k námestiu vypracoval iba štúdiu, ale 

projekt nedodal. Poslanec Daniel Žiga povedal, že všetky prebraté dokumenty od námestia 

boli odovzdané Ing. Záremskej  (stavebný úrad) na čo im oznámila, že sú nepoužiteľné. 

Poslanec Barabas povedal, že komunikácia s p. Imrichom trvá dlho a že ak tento týždeň 

nepríde tak treba hľadať iného. Starosta povedal, že môže dať poslancom tel. číslo na p. 

Imricha a môžu mu zavolať pretože na obci je vypracovaná iba štúdia k námestiu no ak p. 

Imrich nepríde do konca týždňa bude obec hľadať iného projektanta. Starosta vyzval 

poslancov či ešte majú nejaké otázky a následne dal hlasovať. 

 

 

Prijaté uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník  berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 



 

Hlasovanie: 

 Daniel 

Žiga 

Dická 

Božena 

Marián 

Žiga 

Miroslav 

Žiga 

Miloš 

Stančák  

Dušan 

Žiga 

Stanislav 

Kroščen  

Peter 

Žiga 

Martin 

Barabas 

Za: /      /      /     /            /     / 

Proti:          

Zdržal sa:          

Neprítomní:     /             /      /   

Nehlasoval:          

 

 

K bodu č.4 – Správa o činnosti OcÚ 

 

Starosta uviedol, že za jeho pôsobenia sa skolaudovali dva novopostavené domy v osade 

a ďalšie dva domy sú pred kolaudovaním, v riešení je prístupová cesta v rómskej osade. 

Vyhotovuje sa znalecký posudok na pozemky v rómskej osade, ktoré boli za úlohu 

z minulého zasadnutia OZ. V riešení sú aj pozemky „Veľké krátke“ a v časti rómskej osady. 

Poslanec Barabas sa opýtal, čo sa rieši s pozemkami „Veľké krátke“. Starosta uviedol, že rieši 

prístupovú cestu, kde pozemky sú v správe Slovenského pozemkového fondu. Cesta pôjde 

k p. Bobkovi. Starosta ďalej uviedol, že už je dohodnutý s občanmi, ktorí obci predajú 

pozemky. Na čo sa prítomný p. Bizoň opýtal, či všetci občania súhlasia s odpredajom týchto 

pozemkov. Starosta mu odpovedal, že s občanmi bude rokovať. Poslanec Barabas navrhol 

urobiť stretnutie s dotknutými občanmi. Starosta ďalej uviedol, že chce dať vypracovať 

znalecký posudok k predmetným pozemkov potom si prizvať občanov do Obecného domu 

prerokovať to a následne dať OZ na schválenie výšku odkúp nej ceny. Pozemky sa budú 

jednotlivo odkupovať priamo a nie zmluvou o budúcej zmluve, aby to nebolo zdĺhavé. 

Poslanec Barabas sa poďakoval za upratanie čiernej skládky na stanici, ďalej požiadal starostu 

aby sa vykosila krížová cesta, keďže sa jedná o obecný pozemok a je tam už vysoká tráva. 

Starosta uviedol, že keď bol na čučoriedkach tak si všimol, že je niečo poškodené na 

zastavení no nevedel identifikovať čo presne tam chýba, keďže na obci nie je 

fotodokumentácia zastavení. Na čo ho poslanec Barabas vyzval, aby si to prešiel s p. 

Gurníkom. Ďalej sa poslanec Barabas zaujímal o prameň resp. o časť, kde je druhé zastavenie, 

že je tam odobraný poklop aby sa nestala nehoda, ďalej je tam stôl, že sa tam zjavne čistia 

koberce pritom z toho prameňa pijú ľudia,  aby sa to nejak zabezpečilo. Prítomná p. Bajtošová 

uviedla, že občania vedia, že sa tam koberce čistiť nemajú. Poslanec Barabas uviedol, že 

minulý rok to bolo vyčistené boli odobrané vzorky vody, kde voda vyšla ako pitná a teraz sa 

tam čistia koberce. Tvrdí, že by to bolo potrebné zabezpečiť aby sa niekomu niečo nestalo. 

Starosta uviedol, že sa tam pôjde pozrieť. Poslanec Barabas upozornil starostu, na zasypaný 

odvodňovací rigol pri ceste od čerpačky vody. Predmetný rigol bol vybudovaný naschvál 

pozdĺž cesty, aby pri prívalových dažďoch, voda tečúca z lesa a lúk bola odvedená do potoka 

a nevytápala rodinné domy v hornom konci obce. Starosta uviedol, že sa rigol vyčistí. Do 

diskusie sa zapojila prítomná p.Bajtošová, ktorá upozornila na protipovodňový rigol na stanici 

za rodinnými domami, ktorý žiada v dohľadnej dobe vykosiť a udržiavať. Poslanec Barabas 

sa chcel informovať, ako to vyzerá s cestou za cintorínom nakoľko sa všetci vlastníci záhrad 

sťažujú. Starosta uviedol, že 19.7.2023 (v stredu) bude vykonaný štátny dohľad 

zamestnancom stavebného úradu a prizval poslancov k tomuto dohľadu. Ďalej uviedol, že sú 

tam zrezané a orezané stromy a že sa celá táto situácia rieši. 

 

Prijaté uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník  berie na vedomie správu o činnosti OcÚ 



     

Hlasovanie: 

 Daniel 

Žiga 

Dická 

Božena 

Marián 

Žiga 

Miroslav 

Žiga 

Miloš 

Stančák  

Dušan 

Žiga 

Stanislav 

Kroščen  

Peter 

Žiga 

Martin 

Barabas 

Za: /    /     /     /            /     / 

Proti:          

Zdržal sa:          

Neprítomní:      /            /      /   

Nehlasoval:          

 

 

K bodu č.5 – Prerokovanie  prípravy žiadosti projektu MOaPS v obci Vydrník 

 

Po prečítaní znenia uznesenia vyzval starosta poslancov či sa chcú niečo opýtať. Poslanec 

Barabas chcel vedieť, či starosta plánuje pokračovať s ôsmimi členmi. Starosta uviedol, že 

počet členov MOaPS závisí od počtu obyvateľov obce. Trvanie projektu bude 30 mesiacov 

s nulovou spoluúčasťou obce. Obec pokryje iba neoprávnené výdavky, ktoré by mohli 

vzniknúť po čas trvania projektu. Ďalej starosta uviedol, že do konca júla je potrebné zaslať 

žiadosť a že od prvého septembra by už MOaPS mohla fungovať.  Poslanec Miroslav Žiga 

uviedol, že v niektorých obciach sú zmiešané tímy z mužov a žien a že je prípustná aj táto 

možnosť. Na čo starosta argumentoval, že ženy poobede pracovať nechcú. 

 

Prijaté uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník  

         a/ súhlasí s predložením ŽoNFP na SO, v rámci výzvy PSK-UV-001-2023-DV-ESF+ 

         pre projekt „MOaPS Vydrník“,  ktorý bude zrealizovaný v obci s prítomnosťou     

         marginalizovanej rómskej komunity v Prešovskom samosprávnom kraji,  

         pričom ciele projektu sú v súlade s platným programom rozvoja obce a platným    

         územným plánom obce. 

 

    b/ súhlasí so zabezpečením financovania neoprávnených výdavkov, ktoré vzniknú v  

        priebehu realizácie projektu a budú nevyhnutné na dosiahnutie jeho cieľa. 

 

Hlasovanie: 

 Daniel 

Žiga 

Dická 

Božena 

Marián 

Žiga 

Miroslav 

Žiga 

Miloš 

Stančák  

Dušan 

Žiga 

Stanislav 

Kroščen  

Peter 

Žiga 

Martin 

Barabas 

Za: /      /      /     /            /      / 

Proti:          

Zdržal sa:          

Neprítomní:      /           /      /   

Nehlasoval:          

 

 

K bodu č.6 –  Informácia k VO na dodávateľa – multifunkčné ihrisko 

 

Poslanec Miroslav Žiga prečítal správu zo zasadnutia finančnej komisie (14.7.2023) kde 

komisia odporučila navýšenie ceny a taktiež odporúčajú firmu Spektrum družstvo Prešov. 

Poslanec Barabas sa pýtal na cenu na čo mu poslanec Miroslav Žiga odpovedal 142 000,- € 

s dph. Poslanec Daniel Žiga uviedol, že člen finančnej komisie Mgr. Miroslav Šabla zasielal 

emailom preverenie zapojených firiem pričom odporúčaná firma finančnou komisiou je na 

trhu od roku 1997. Poslanec Barabas sa zaujímal z čoho bude obec platiť 13 000 ,-€ 



navýšenie, či to bude z rezervného fondu. Starosta uviedol, že obci sa majú vrátiť nejaké 

financie z ciest tak že možno ani nebude potrebné použiť rezervný fond.  

 

 

 

Prijaté uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník berie na vedomie informáciu k VO na dodávateľa 

k multifunkčnému ihrisku 

 

Hlasovanie: 

 Daniel 

Žiga 

Dická 

Božena 

Marián 

Žiga 

Miroslav 

Žiga 

Miloš 

Stančák  

Dušan 

Žiga 

Stanislav 

Kroščen  

Peter 

Žiga 

Martin 

Barabas 

Za: /      /      /     /             /     / 

Proti:          

Zdržal sa:          

Neprítomní:      /             /      /   

Nehlasoval:          

 

 

K bodu č.7 – Informácia – multifunkčného traktorika 

  

 Starosta oboznámil prítomných, že sa predpokladá koniec AČ v obci ku koncu augusta a že 

iba možno budú pokračovať ďalej, a že bez sociálneho podniku sa už nebudú dať zamestnať 

ľudia s UPSVaR. Poslanec Barabas navrhol počkať s kúpou traktrorika, kým nebude založený 

sociálny podnik, keďže budú platcom dph, aby si ho kúpili cez nejaký projekt. Starosta 

navrhol aby on spolu s poslancom Barabasom urobili prieskum trhu s minimálne tromi 

ponukami. Poslanec Barabas upozornil starostu, aby hľadal predajcu so servisom z blízkeho 

okolia. Prítomná p. Bajtošoová chcela vedieť z akých financií sa bude traktorik kupovať, na 

čo starosta uviedol, že zatiaľ sa kupovať nejde a bude sa realizovať len prieskum trhu. 

Poslanec Barabas by bol za to, aby si traktorik kúpil obecný podnik. Kontrolór odporučil, aby 

ak už obec chce traktor, aby zvážila aj výkonnosť traktora neriešiť len najlacnejšiu formu. 

 

 

Prijaté uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník  poveruje starostu obce výberom multifunkčného 

traktorika a to minimálne troch ponúk 

 

  

Hlasovanie: 

 Daniel 

Žiga 

Dická 

Božena 

Marián 

Žiga 

Miroslav 

Žiga 

Miloš 

Stančák  

Dušan 

Žiga 

Stanislav 

Kroščen  

Peter 

Žiga 

Martin 

Barabas 

Za: /    /      /     /             /      / 

Proti:          

Zdržal sa:          

Neprítomní:      /            /      /   

Nehlasoval:          

 

 

K bodu č.8 – Rozpočtové opatrenie č.3  

 

Poslanec Barabas chcel vedieť čo sa menilo v rozpočte. Starosta informoval, že rozpočtové 



opatrenie je kvôli navýšeniu ceny pre multifunkčné ihrisko. Ďalej uviedol, že ak sa obci vráti 

21 000,-€ nebude potrebné použiť rezervný fond, ale použijú sa tieto peniaze. V prípade, že sa 

tak nestane bude potrebné tieto prostriedky použiť z rezervného fondu obce. 

 

Prijaté uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník schvaľuje rozpočtové opatrenie č.3 

  

 

Hlasovanie: 

 Daniel 

Žiga 

Dická 

Božena 

Marián 

Žiga 

Miroslav 

Žiga 

Miloš 

Stančák  

Dušan 

Žiga 

Stanislav 

Kroščen  

Peter 

Žiga 

Martin 

Barabas 

Za:     /      /      /      /         /      / 

Proti:          

Zdržal sa:          

Neprítomní:      /         /      /   

Nehlasoval:          

 

 

 

K bodu č.9  ROM FEST 

 

Starosta prečítal prítomným znenie uznesenia na čo ho poslanec Barabas upozornil, či sa tam 

bude dávať prenájom pozemku aby sa uznesenie napísalo presne. Starosta upresnil, že pôjde 

o prenájom pozemku v areály školy. Prítomná p. Bajtošová chcela vedieť, ako je riešené 

parkovanie na čo jej organizátor festivalu odpovedal, že majú na to človeka, ktorý bude 

korigovať autá na čo p. Bajtošova povedala, že sa jedná o súkromné pozemky. Organizátor 

ozrejmil, že je možné parkovanie okolo cesty. Starosta uviedol, že je možne prenajať 

námestie na parkovanie týchto áut, aby sa predišlo prípadným komplikáciám. Poslanec 

Barabas chcel vedieť či bude podpísaná zmluva s prenajímateľom na čo starosta odpovedal, 

že áno. Poslanec Barabas navrhol, aby v zmluve bolo uvedené od kedy do kedy sa bude 

festival konať a aby bola dodržaná kapacita prenajatého miesta, aby bol školský areál po 

festivale daný do pôvodného stavu. Organizátor uviedol, že si zabezpečia toalety,  elektrinu 

agregátom a všetko potrebné. Starosta uviedol, že festival sa bude konať do 22:00 hod. aby 

bol dodržaný nočný kľud. Poslanec Daniel Žiga navrhol určiť cenu prenájmu podľa počtu 

predaných lístkov, keďže lístky sa budú predávať na mieste a nie je možne dopredu určiť, aká 

bude účasť na festivale. 

 

Prijaté uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník  

a) schvaľuje  prenájom pozemkov školského areálu a parkovacie miesta na 

námestí na obecnom pozemku. 

     b) určuje, že cena prenájmu bude od 500,- €  do 1000,- €  od počtu predaných  

          lístkov 

 

Hlasovanie: 

 Daniel 

Žiga 

Dická 

Božena 

Marián 

Žiga 

Miroslav 

Žiga 

Miloš 

Stančák  

Dušan 

Žiga 

Stanislav 

Kroščen  

Peter 

Žiga 

Martin 

Barabas 

Za: /      /      /      /            /      / 

Proti:          

Zdržal sa:          

Neprítomní:       /             /      /   



Nehlasoval:          

 

 

K bodu č.10  Odmeny poslancov – návrh 

 

Starosta prečítal názov bodu a uviedol, že sa jedná o návrh poslanca Petra Žigu. Poslanec 

Peter Žiga poukázal na to, že sú poslancami od novembra 2022, kde do konca roka sa konali 

dva zastupiteľstvá. V predchádzajúcom volebnom období boli odmeny poslancom vyplácané 

v decembri kalendárneho roka. Poslanec Peter Žiga navrhol, aby bola odmena poslancom 

vyplácaná dva krát ročne. Poslanec Barabas chcel vedieť či to nebude robiť problém 

ekonómke p. Lesnickej. Pani ekonómka Lesnická uviedla, že v tom nevidí problém, keďže sa 

jedná o nepravidelný príjem, aby boli odmeny poslancom vyplácané v dvoch termínoch. 

Poslanci si uviedli termíny vyplácania odmeny  a to do 30. júla a 30 decembra za daný 

kalendárny rok. 

 

Prijaté uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník schvaľuje odmeny poslancov Obecného zastupiteľstva 

Obce Vydrník vo výplatnom termíne do 30.07. a do 30.12. v kalendárnom roku. 

 

Hlasovanie: 

 Daniel 

Žiga 

Dická 

Božena 

Marián 

Žiga 

Miroslav 

Žiga 

Miloš 

Stančák  

Dušan 

Žiga 

Stanislav 

Kroščen  

Peter 

Žiga 

Martin 

Barabas 

Za:     /      /      /      /         /      / 

Proti:          

Zdržal sa:          

Neprítomní:      /         /      /   

Nehlasoval:          

 

 

 

 

 

K bodu č.11 – Spomaľovací prah v časti rómska osada 

 

Poslanec Miroslav Žiga navrhol montáž spomaľovacieho prahu v časti rómska osada 

z dôvodu, že pred nejakým časom bola v rómskej osade autonehoda, kde zrazil vodič auta 

dvojročné dievčatko. Každý vie, že autá po danej ceste chodia rýchlo preto by bolo dobré 

namontovať spomaľovací prah. Poslanec Barabas navrhol, či by za križovatkou nebolo 

rozumne namontovať značku „obytná zóna“. Poslanec Daniel Žiga argumentoval, že značka 

by sa dodržiavala iba za prítomnosti polície no pri spomaľovacom pruhu auto musí spomaliť. 

Starosta navrhol, aby v celej obci bola povolená rýchlosť 30 km/h. pretože autá chodia rýchlo 

po celej obci. Poslanci by boli za to aby p. Záremská určila miesto pre osadenie 

spomaľovacieho pruhu v rómskej osade. Starosta informoval poslancov, že spomaľovací prah 

je dosť drahý. Najlacnejší spomaľovací prah sa pohybuje v cene 500-600,-€.  Poslanec 

Barabas navrhol, aby starosta do budúcna preveril lacnejšie alternatívy. 

 

 

Prijaté uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník schvaľuje montáž spomaľovača a preverenie lacnejších 

verzií. 



Hlasovanie: 

 Daniel 

Žiga 

Dická 

Božena 

Marián 

Žiga 

Miroslav 

Žiga 

Miloš 

Stančák  

Dušan 

Žiga 

Stanislav 

Kroščen  

Peter 

Žiga 

Martin 

Barabas 

Za:     /      /      /      /         /      / 

Proti:          

Zdržal sa:          

Neprítomní:      /         /      /   

Nehlasoval:          

 

 

K bodu č.12  Prenájom Obecného domu 

 

Starosta informoval prítomných, že je urobený projekt a obec čaká na vyjadrenie z RÚVZ 

v Poprade. Hneď, ako obec toto vyjadrenie bude mať bude vyhlásené výberové konanie na 

prenájom priestorov Obecného domu. Obec musela zaslať opätovnú žiadosť na RÚVZ 

z dôvodu chyby. Poslanec Barabas uviedol, že nebude sa hlasovať o prenájme nakoľko 

nevieme cenu a ani podmienky. Starosta uviedol, že do konca mesiaca júl budú všetky 

potrebné dokumenty v poriadku a bude možné vyhlásiť výberové konanie ku ktorému budú 

prizvaní aj poslanci OZ. Prítomná p. Bajtošová chcela vedieť, či obec plánuje dať celý objekt 

do prenájmu. Nakoľko starosta uviedol, že sa jedná o vrch. Ďalej uviedol, že dá sa 

zakomponovať do zmluvy aby v prípade väčšieho počtu ľudí napr. na OZ bolo možné takéto 

zasadnutie zorganizovať v Obecnom dome. Poslanec Barabas chcel vedieť, že v prípade 

prenajatia priestorov, kde sa budú konať napr. kary, či sa budú akceptovať ceny obce. 

Poslanec Barabas uviedol, aby sa nezabudlo pri výpočte ceny nájmu zahrnuté m2 

a vybavenosť kuchyne. Prítomný p. Bizoň uviedol, že Obecný dom bol zrealizovaný, aby 

slúžil občanom. Chcel vedieť prečo by reštauračné zariadenie nemohlo byť v správe 

sociálneho podniku, keďže by to boli obecné služby občanom.  Starosta sa opýtal p. Bizoňa 

prečo pri kolaudácii Obecného domu  to nebolo riešené a nedotiahlo sa to do konca. Na čo p. 

Bizoň povedal, že nebude odpovedať. Poslanec Barabas navrhol, aby sa prenajala iba časť 

priestorov. Ďalej chcel poslanec Barabas vedieť, kto je teraz zodpovedná osoba na čo starosta 

uviedol, že zodpovednou osobou je on. Vždy pred a po akcii kontroluje Obecný dom 

a pravidelne tam chodí vetrať. Následne sa rozpútala  diskusia o nájme. Debata bola ukončená 

starostom obce. 

 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Vydrník  

a/ berie na vedomie informáciu o Obecnom dome 

b/ poveruje starostu obce zistením výšky nájmu.  

 

 

Hlasovanie: 

 Daniel 

Žiga 

Dická 

Božena 

Marián 

Žiga 

Miroslav 

Žiga 

Miloš 

Stančák  

Dušan 

Žiga 

Stanislav 

Kroščen  

Peter 

Žiga 

Martin 

Barabas 

Za:     /      /      /      /         /      / 

Proti:          

Zdržal sa:          

Neprítomní:      /         /      /   

Nehlasoval:          

 

Vydrník 17.07.2023                                                                  Maroš Kroščen 

      starosta obce 



 

 

 

 

13. Záver  

 

Poslanec Barabas chcel informáciu ohľadom p. Horvátha,  ako pracuje či má dohodu, alebo 

pracovnú zmluvu nakoľko projekt TSP bol v obci ukončený. Starosta odpovedal, že p. 

Horváth má vytvorené pracovné miesto „Sociálny pracovník“. Na čo sa poslanec Barabas 

opýtal či vytvorenie pracovného miesta nemalo byť schválene poslancami. Starosta povedal, 

že poslanci schválili organizačný poriadok a že p. Horváth má zmluvu na dobu určitú do 

septembra tohto roku. V septembri by mal byť spustený projekt „Rozvojové tímy“ do ktorého 

p. Horváth prestúpi, alebo skončí. Poslanec Barabas upozornil, že nebolo povedané 

vytvorenie pracovného miesta, ale organizačné zmeny, vyzval kontrolóra obce, aby do 

septembra resp. ďalšieho zasadnutia vypracoval porovnanie koľko  išlo finančných 

prostriedkov na mzdy v minulom roku a koľko v tomto roku.  Prítomný p. Bizoň chcel vedieť 

prečo zasadnutie Obecného zastupiteľstva bolo zvolané na 11-tu hodinu, keď sú ľudia ešte 

v práci. Bolo zvykom, že sa zasadnutia konali o 18-tej hod. Starosta odpovedal, že nikde nieje 

uvedené o koľkej sa má zasadnutie konať, obvolal  poslancov tí mu potvrdili účasť. Prítomný 

p. Bizoň chcel vedieť, či aj do budúcnosti budú zasadnutia konané v čase o 11-tej na čo 

starosta povedal, že zasadnutia budú konané podľa možnosti poslancov možno aj o 8-mej 

ráno. Ďalej sa prítomný p. Bizoň informoval, či obec plánuje rekonštrukciu cesty na stanici, 

ktorá je v havarijnom stave. Starosta odpovedal, že postupne sa bude cesta riešiť aj na stanici. 

Prítomná p. Bajtošová uviedla, že „Krížová cesta“ v obci nieje dokončená. Chýbajú jej 

prístrešky, terénne úpravy, údržba, aby obec vyčlenila finančné prostriedky na dokončenie. 

Starosta prisľúbil, že sa tým bude zaoberať a pôjde sa tam pozrieť. 

 

Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil 

o 13:03 hod. 

  

 
Zapísala: Zuzana Pitoňáková  17.07.2023         ............................................................                                                                     

 

 

 

 

               …………………………………….                                                                   

          Maroš Kroščen, starosta obce 

   

 

 

Zápisnicu overili:   Peter  Žiga                  ………………………….. 

                               Martin Barabas            ………………………….. 

                               Miloš Stančák              ………………………….. 

  

 

 


